
Делегат Младен Иванић поставио је питање Савјету министара БиХ које гласи: 

 

''Да ли ће Савјет министара БиХ усвојити оквирни буџет до јуна, како је предвиђено 

актима?'' 


